
otevřený dopis členům SVJ

YaŽení sousedé,

jsem nucen reagovat na dopis pana Krasnického a uvést k této věci ťakta na pravou
míru.

Pan Krasnický uvádí' že jsem neuvedl počet osob obývající bytovou jednotku č.9.
Není to pravda, uvedl jsem dvě osoby.

Il ano, pravdou je, že by pronajímám ke krátkodobým pobyům, a to vše v souladu
se současně platnou legislativou.

2/ k počtu osob hlášených v mé jednotce:
by pronajímám pro jednu či dvě osoby s moŽností přistýlky. Pruměrný počet v
byové jednotce jsou 1,8 osob. Nutno podotknout, že byt není pronajat v plném počtu
dní v roce.
Za zminku jistě stojí i fakt, že turista při návštěvě cizího města má jistě vícero zájmů
nežprávé trávit Čas uŽívánírn sluŽeb v darié b1tor é jednotce.

Z výše uvedených faktů, tedy považýi za zcela adekvátní hlásit v bytové jednotce 2
osoby.

K dokreslení rámce vztahů uvádím též skutečnosto že v roce 2016 bylo mým
prostřednictvím do fondu SVJ přispěno částkou 10.000o. kč, a to v návaznosti na
jednorázový pronájem bytové jednotky č. 9 pro natáčení televizního seriálu.

Pokud však pan Krasnický svým dopisem, měl úmysl demonstrovat svůj zájem o
trendy v současném umění' mohl mne oslovit přímo anezatěžovat tímto ostatní členy
druŽstva. S radostí bych takovou iniciativu nad šálkem kávy přijal.

S úctou

MgA.Matěj Hájek

Praha 9.2.2011



 K dopisu pana Hájka: 
 
 Komunikace s panem Hájkem je obtížná, protože na e-maily ode mne nereaguje. 
 Kdyby odpověděl aspoň na jeden z níže uvedených mailů (z 10. a 23. ledna), problém 
by nevznikl. My jsme se s Karlem Prouzou snažili i o telefonický kontakt, ale bez 
úspěchu. 
 Pokud jde o natáčení ve společných prostorách domu v dubnu 2016, pan Hájek se 
nikoho na nic neptal, postavil nás před hotovou věc. Z firmy D.N.A. produkce nás 
kontaktoval - krátce před natáčením, kdy už nebyl čas zjistit hlasováním, jestli lidé  
v domě souhlasí - nějaký pan Novotný a prostě nám oznámil termíny s tím, že občas 
nebude možné vejít do domu nebo projít po schodišti do 1.patra.. Na účet SVJ nám 
poslal  5.000,-Kč  -  údajně jako maximální možnou částku - za 3 dny natáčení. 
Předcházela tomu debata, ve které on tvrdil, že všichni ti lidé na chodbě domu jsou 
vlastně jen taková návštěva pana Hájka, do které ostatním nic není.  
 Pokud pan Hájek zmiňuje 10.000,-Kč, jde patrně o umělecké ztvárnění skutečné 
částky 5.000,-Kč v souladu „s trendy v současném umění“.  
   
10.2.2017 Krasnický 
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  Zdravím. 
 
  Pane Hájek, 
 posílám to znovu, protože předpokládám, že jste v návalu práce na tu záležitost zapomněl. Na 
telefonu jste nedostupný. 
Těžko můžu uvěřit, že byste se snížil na úroveň poslanců parlamentu ČR, u nichž „ohýbání pravdy pro 
účely prosazení vlastních zájmů vytěsnilo morální hodnoty z jejich rozhodování“. Co by tomu řekli 
ostatní morální obrodníci z Vašeho spolku ? Tím spíš, že tady nejde o žádnou závratnou částku. 
 
S pozdravem, 
Slavomír Krasnický 
 
 
----- Original Message ----- 
From: SVJ Heřmanova 455/45 
To: Matěj Hájek 
Cc: Karel Prouza 
Sent: Tuesday, January 10, 2017 1:07 PM 
Subject: SVJ Heřmanova 455/45 - Odečty 2016 - počet osob užívajících byt 
 
  Zdravím. 
 Pane Hájek, 
 pro rozúčtování nákladů na služby za rok 2016 bych potřeboval znát skutečný počet osob, které 
užívaly Váš byt (viz přiložený formulář) - lze uvést i jako zlomek. 
 
Děkuji, 
Slavomír Krasnický 
www.svjh455.cz 


